ENGLISH

A newly renovated very bright studio with large windows for rent in the very heart of Moscow
 
LOCATION: 
Novy Arbat street 10; 10 min walk from Kremlin, 10 min walk from the White House, 2 min walk from the Belgian embassy, perfect public transport access (metro – 7 min walk, bus and trolleybus – just outside). Many shops in the area.
 
PROPERTY DESCRIPTION: 

· 40 sq m studio on 12th floor of 24 storied building with a speed elevator and concierge. Breathtaking view of Moscow
· Lots of light – sound proof windows half way down one of the walls
· Fully equipped open kitchen (cuisine americaine) with a dishwasher and a set of dishes, cutlery, etc.
· Bathroom with a bathtub and an additional water heater
· Tiles in the kitchen area, wooden floors in the living / sitting / sleeping area
· Fully furnished (double bed, sofa, coffee table, TV, wardrobes, covers, bed linen, vacuum cleaner, etc.)
· Newly renovated and available immediately
· Rent: 1600 euro / month 
INFORMATION:
РУССКИЙ
В самом центре Москвы сдается недавно отремонтированная и очень светлая студия с огромными окнами.
РАСПОЛОЖЕНИЕ
Новый Арбат д. 10, 10 мин пешком от Кремля и Белого дома, 2 минуты пешком от Бельгийского посольства, очень удобное расположение общественного транспорта (7 мин пешком от метро, атобусная и тролейбусная остановки – прямо перед домом). 

ОПИСАНИЕ

· Студия (40 кв. м) на 12-ом этаже 24-х этажного дома со скоростным лифтом и охраной. Восхитительная панорама на Мосвку

· Очень много света, звунонепроницаемый двойные стеклопакеты, большие окна с жалюзями
· Полностью оборудованная кухня (совмещенная с гостинной) с посудомоечной и стиральной машинами, плитой, холодильником, кухонной утварью и т.д.

· Ванная комната с ванной и дополнительным обогревателем воды

· Кафельный пол в кухне и ванной, паркет (дерево) в остальной части квартиры

· Полностью мебелирована (двуспальная кровать, диван, кофейный столик, лампы, люстры, телевизщр, шкафы, покрывала и постельное белье, пылесос и т.д.)

· Недавно отремонтирована и свободна
· Арендная плата: 1600 евро в месяц

ИНФОРМАЦИЯ

 

